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EURONEXT DERIVATIVES MARKETS 
 
 
 

CORPORATE ACTION NOTICE 
 
 
This Notice applies to the following market: 
 
Paris Market  Notice No: CA/2005/117/P 
 
ISSUE DATE: 27 July 2005 
EFFECTIVE DATE: 3 August 2005 
  
OPTION CONTRACT ON EQUITY SHARES 
 
ALSTOM 
 
REVERSE STOCK SPLIT ADDITIONAL INFORMATION 
 

 
This Notice is issued pursuant to the Corporate Actions Policy for Euronext.liffe markets, 
which is available on the Euronext website at www.euronext.com/derivatives/rules.  It 
requires the immediate attention of members’ staff involved with the trading and 
settlement of Euronext.liffe equity products.  Members should ensure that clients are made 
aware of the arrangements detailed in this Notice. 

 
 

1. Contracts: Alstom Equity Option Contract, American style (ALS, AS1) and European style 
(AL3). 

 
2. Reference: CA/2005/116/P issued on Tuesday 26 July 2005. 
 
3. Effective Date: Wednesday 3 August 2005. 
 
4. Additional information: Please note that the Alstom Individual Equity Option Contracts (AL3) 

for the September 05 and March 06 series have a lot size of 15. These maturities will be adjusted 
in a similar way as the maturities with a lot size of 10.  
This means for AL3, having a lot size of 10, the result of the adjustment will be a lot size of 0.25, 
rounded down to 0. for AL3 having a lot size of 15, the result of the adjustment will be a lot size 
of 0.375, rounded down to 0. This means that AL3 will be de-listed and the fractions of 0.25 and 
0.375 shares will be settled by means of an equalization payment. AL3 will be re-introduced as 
AS3. 
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For further information in relation to this Notice, please contact: 
 

Euronext.liffe:  
Quality of Derivative Markets  +31 (0) 20 550 4296 DerivativesCorporateActions@euronext.com 

 
LCH.Clearnet:  

  Jean-Bertrand Lesparre   +33 (0) 1 7037 6646 jean-bertrand.lesparre@lchclearnet.com 
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MARCHES DERIVES D’EURONEXT 
 
 

OPERATION SUR TITRE 
 
 
Cet avis concerne le marché suivant: 
 
Marché: Paris Notice No: CA/2005/117/P 
 
DATE DE PUBLICATION: 26 juillet 2005 
DATE EFFECTIVE: 3 août 2005 
  
OPTIONS SUR ACTIONS INDIVIDUELLES 
 
ALSTOM 
 
RENSEIGNEMENTS ADDITIONNEL DE LA CONSOLIDATION 
 

  
Cet avis se réfère à la Politique d'Opérations sur Titres, disponible sur le site Web 
d’Euronext à www.euronext.com/derivatives/rules. Il requiert l'attention immédiate du 
personnel des Membres en charge de la négociation et de la compensation des options sur 
actions  négociables d’Euronext.Liffe. Les Membres sont priés d'informer leurs clients des 
décisions décrites dans ce Bulletin. 

 
 
1. Contrat: Options sur actions Alstom de style Américain (ALS, AS1) et de style Européen (AL3). 
 
2. Référence: CA/2005/116/P, daté du 26 juillet 2005.  
 
3. Date effective: Le mercredi 3 août 2005. 
 
4. Informations complémentaires : Nous attirons votre attention sur le fait que pour le contrat 

d'option sur action Alstom (AL3), les échéances septembre 05 et mars 06 ont une quotité de 15. 
Ces échéances seront ajustées de la même façon que les échéances ayant une quotité de 10. Cela 
veut dire que pour les échéances du contrat AL3 ayant une quotité de 10, la quotité ajustée sera de 
0.25, arrondie à 0. Pour les échéances du contrat AL3 ayant une quotité de 15, la quotité ajustée 
sera de 0.375, arrondie à 0. Le contrat d'option AL3 sera délisté et les fractions de 0.25 et de 
0.375 seront compensées par une soulte. Le contrat AL3 sera réintroduit sous le code AS3.  

 
 

 
Pour des plus amples informations concernant cet avis, merci de bien vouloir contacter: 
 
Euronext.liffe:  
Quality of Derivative Markets  +31 (0) 20 550 4296 DerivativesCorporateActions@euronext.com 
 
LCH.Clearnet:  
Jean-Bertrand Lesparre   +33 (0) 1 7037 6646 jean-bertrand.lesparre@lchclearnet.com 

 
 


